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Bode: Lucrarile pentru finalizarea magistralei M5 merg înainte, cu sau fara

sprijinul primarului general al Capitalei

Lucrarile pentru finalizarea magistralei de metrou M5 merg înainte, cu sau fara sprijinul primarului

general al Capitalei, iar darea în trafic a metroului, cu calatori, se va face conform ultimelor termene

asumate de cei implicati, da asigurari ministrul Transporturilor, Infrastructurii si Comunicatiilor, Lucian

Bode.

 

Într-un comunicat al ministerului de resort, remis marti AGERPRES, se arata ca antreprenorii Asocierii care

lucreaza la M5 au solicitat, în nenumarate rânduri, sprijin Primariei Municipiului Bucuresti, în speta Societatii de

Transport Bucuresti (STB), pentru finalizarea lucrarilor pasajului pietonal de la statia Parc Drumul Taberei. 

 

În acest sens, Asocierea Astaldi - FCC a cerut întreruperea circulatiei Liniei 41, pentru 10 zile, la intersectia strada

Brasov cu B-dul Drumul Taberei.

 

"Desi, în prima faza, Primaria Bucuresti, prin STB, a comunicat antreprenorilor ca si solutie trimestrul IV al

acestui an, ulterior au revenit asupra termenului, pentru ca în final sa comunice ca termen tot trimestrul IV.

Inconsecventa administratiei publice locale îi costa pe bucuresteni", avertizeaza MTIC.

 

Şedintele de lucru organizate la Primaria Bucuresti la care au participat toti actorii importanti ai acestei lucrari

(Astaldi - FCC, Metrorex, Societatea de Transport Bucuresti, Directia Transporturi din PMB, consultantul si

subantreprenorii executanti) s-au lovit "de lipsa de întelegere si de reaua-vointa a reprezentantilor Primariei

Generale", spun reprezentantii Ministerului Transporturilor, Infrastructurii si Comunicatiilor.

 

Acestia sustin ca lucrarile aferente finalizarii magistralei de metrou M5 vor continua conform graficelor asumate,

atât de antreprenori, cât si de catre beneficiar.

 

"Toti factorii implicati în realizarea acestui important obiectiv pentru Bucuresti si bucuresteni trebuie sa înteleaga

necesitatea finalizarii acestuia, dar si beneficiile pe care le va produce noua magistrala de metrou din Drumul

Taberei. Doamna primar general, daca este primarul întregului Bucuresti, trebuie sa participe activ la finalizarea

noii magistrale si nu sa mearga pe santierele obiectivelor de investitii care nu intra în atributiile domniei sale. Ştiu

ca doamna primar general se afla în plina campanie electorala si ar fi trebuit ca aceasta lucrare sa fie una prioritara

pentru administratia pe care înca o conduce si sa se implice activ pentru locuitorii zonei. Acest obiectiv, deja foarte

mult întârziat, reprezinta o prioritate pentru ministerul pe care îl conduc si de aceea am si facut apel public la

dialog. O anunt, si pe aceasta cale, pe doamna Firea ca lucrarile pentru finalizarea acestei magistrale merg înainte,

cu sau fara sprijinul dânsei, si ca darea în trafic a metroului, cu calatori, se va face conform ultimelor termene

asumate de catre cei implicati. Interesul cetatenilor Bucurestiului este pentru mine mult mai important decât

campania electorala în care se afla unii sau altii", a declarat ministrul Lucian Bode.
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